

Forstyrrelsesmøde d. 12/05

Bestyrelsen:

- ☒ ~~(Sekretær) Vincent~~
- ☒ ~~(Formand) Oliver Viller Nielsen~~
- ☒ ~~(Næstformand) Kresten Laust~~
- ☒ ~~(Tiltrædende Kasserer) Benjamin~~
- ☒ ~~(Menig) Patrick~~
- ☒ ~~(Menig) Theis~~
- ☒ ~~(Menig) Anders~~
- ☐ (Menig) Flemming

Observatører:

- ☒ ~~(Afttrædende Kasserer) Oliver~~

Dette møde [OB]

Primært skift af kasserer

Forberedelse til mødet:

❖ ...

Evaluering fra sidste møde:

❖ ...

Beslutning:

- ❖ Omvalg af ordstyrer
 - Sidste møde: Kresten

- Oliver
 - ❖ Omvalg af referent
 - Sidste møde: Vincent
 - Kresten
-

Haste punkter - Skal håndteres dette møde

Kasserer skift [OD]

Ejer: Foliver

- Vi deler adgang til banken med Benjamin, på samme måde som med Foliver og Koliver
- Kresten har tilføjet Benjamin til slack og discord

Ekstraordinær GF [O]

- Vi mangler nogen til at renskrive
- Vincent har lavet en opsummering som kan sendes til banken
- Vi fuckede op da vi missede at fikse loopholet i vedtægterne
- Et par forslag blev nedstemt i første omgang
- Oliver har omskrevet sit forslag om mulighed for at smide et medlem ud af foreningen i tilfælde af grov opførsel
 - Feedback: Tilføj at bestyrelsen kun kan lave permanent eksklusion med det samme, hvis personen er dømt for det de skal smides ud for ved domstol.
 - Informere instituttet i alle tilfælde, ikke kun domstiltfælde
- Fitministeren bør få styr på at sende mails ud til alle fembers
 - Kresten: Jeg ved det godt:(

Almindelige punkter

F-(M)esse / Fezzen (OD)

Kører den stadig?

Kresten mener ikke der er et godt navn

Noget med at snakke med lars først

Kresten tænker over ting og vil gerne carry begivenheden

Flere medlemmer blandt mindre uddannelser (OD)

Ejer: Kresten

Instituttet mener ikke vi dækker bredt nok længere (derfor der har været snak om at fjerne støtten til fytetur)

Udlæg/antagelser:

- Følgende er forslag på hvordan vi kan blive bedre til at aktivere dem
 - Testimonials
 - Vi ved at der er flere, der er medlemmer, hvad hvis man laver testimonials på en fed plakat og sætter den op ved deres grupperum
 - Flere arrangementer uden medlemskrav
 - Det kan være svært for medlemmer fra mindre uddannelser at få lyst til at deltage hvis der i forvejen er få i deres gruppe som er medlem
 - Spørgeskema undersøgelse
 - Spørg dem
 - Lars betaler alles medlemskab for én årgang
 - Han havde nogle penge på et tidspunkt, tror de er væk, men måske ?
 - Faglige events?
 - Selvom der er fokus på sociale events i F-Klubben synes jeg ikke det burde forhindre faglige events. Vi kunne afholde poetry slam, 5 minutters oplæg fra forskerne, eller noget 3., surely der må være noget fedt man kan afholde som også er fagligt
 - Fordelen er at man måske får lokket nogle flere ind den vej, så de deltager i de sociale ting

Diskussion:

- ❖ IxD og DVML bliver lukket ned, er det stadig relevant? –Oliver
 - ja? (primært bait dog)
 - ❖ BaIT
 - De får næsten ikke noget at vide om F-Klubben
 - Sidste år tog Topper og Kresten ind til DAD og præsenterede F-Klubben, det var meget godt
 - Vi skal snakke med tutorkorpset
 - ❖ Forslag til at F-Klubben afholder et studiestartsarrangement
 - ❖ Måske flyt ordinær generalforsamling til en torsdag, så vi kan have flere arrangementer en fredag
 - ❖ Tilmeldingsbærbar anden fredag i september
-



Passive punkter - kan udskydes



Afsluttende

Eventuelt (Fundet på under mødet)



Evaluerings af møde

- ❖ godt møde

Drikkevarer

❖ Ikke mere budget:((